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内容概要

　　本书以教育部高等教育司颁布的《高等职业教育英语课程教学要求（试行）》和《高等学校英语
应用能力考试大纲和样题》为依据编写。
针对高职高专学生学习和参加高等学校英语应用能力考试过程中的薄弱环节，从解题思路及技巧方面
进行了详细讲解和归纳，目的在于通过学习和训练，让学生掌握相应的知识并熟悉考试的题型和难易
程度，以便帮助学生提升英语应用能力考试水平。

　　本书由10套真题组成，对历年真题做了考点归纳是本书的?明特色。
具体如下：听力部分除提供录音原文和答案的翻译外，还配有考点归纳；词汇和语法部分附有答案、
翻译及解析，并对语法知识进行了梳理和归纳；针对阅读理解配有参考译文、解题技巧，有助于考生
提高阅读能力；翻译部分除参考译文外，还做了要点提示和核心词汇的归纳和讲解；写作部分配有相
应作文范文，考生通过对作文要点和常用句型的学习，提高写作能力和水平。
本书注重考点归纳、内容有的放矢，对于基础知识的阐述与解析简明扼要，能迅速提升考生的应试能
力和掌握所学的基础知识。
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章节摘录

　　Whenever traveling on Shanghai Airlines （SAL） flights with paid tickets， you will earn air mi-les
according to the class shown on your tickets. When you have accumulated enough air miles， youcan apply for a
premium （奖励） ticket or other premium items.　　Passengers （12 years old and over ） are eligible （合格
的） to join SAL FFP（ Frequent FlyingPassenger） Club unless it is banned （禁止） by the law of the country
where they live.　　Please fill out the application form on the back and mail it to the Customer Service Center
ofSAL. SAL Customer Service Center will mail the membership card and manual to you within 30 work-ing days
after receiving your Application Form.　　Please show your membership card when you check in at an airport.　
　Please retain a photocopy of the ticket， the original boarding pass as well as a photocopy of yourreceipts after
traveling or making purchases at SAL partner businesses until you confirm the recordhas been charged to your
account.　　If you flew SAL 3 months before your registration of SAL FFP Club， please mail to SAL Custom-er
Service Center a copy of your ticket and the original boarding pass with your card number on it forrecording air
miles.⋯⋯
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